

Title (en)

ADVERTISING SIGN.

Title (de)

WERBEANZEIGE.

Title (fr)

PANNEAU PUBLICITAIRE.

Publication

EP 0570562 A1 19931124 (EN)

Application

EP 92924935 A 19921208

Priority

- NO 9200192 W 19921208
- NO 914828 A 19911209
- NO 923136 A 19920811

Abstract (en)

[origin: WO9312514A1] This invention relates to a device for an advertising sign wherein a relatively thin, flexible and translucent canopy (7) on which the desired message has been applied forms the visible front (2) of a rigid, box-shaped apparatus (1), in which, if desired, sources of light (11) are mounted. The invention is characterized in that the canopy (7) is stretched by fastening one or more of the sides of the canopy (7) to one or more tightening members (16) which, in abutment with stop means, are caused to swing in the direction away from the front (2) and toward the sides (3, 4) of the apparatus (1) so that the angle between the tightening member(s) (16) and the sides (3, 4) of the apparatus (1) becomes smaller than at the starting point, and that the tightening member(s) (16) then is/are secured to the sides (3, 4) of the apparatus (1) or prevented by other means from swinging back again. The invention is further characterized in that the stop means may consist of bent panels (9), tracks (27) in U-shaped profiles (25), channels (36) on the top side of flat profiles (25) or rows of holes on the surface of the same profiles (25) _ all close to the front (2).

Abstract (fr)

Dispositif pour panneau publicitaire dans lequel une voilure souple, translucide et relativement mince (7) portant le message publicitaire forme la façade visible (2) d'une caisse rigide (1) dans laquelle sont éventuellement montées des sources lumineuses (11). On peut tendre ladite voilure (7) en fixant un ou plusieurs bords de la voilure (7) à un ou plusieurs éléments tendeurs (16) butant contre des éléments de butée et aptes à pivoter en direction des bords (3, 4) de l'appareil (1) en s'éloignant de la façade (2) de manière que l'angle formé par le ou les élément(s) tendeur(s) (16) et les bords (3, 4) de l'appareil (1) s'amenuise à partir du point de départ, et que le ou les élément(s) tendeur(s) (16) soi(en)t fixé(s) aux bords (3, 4) de l'appareil (1) ou empêché(s) par un autre dispositif de pivoter dans le sens contraire. Lesdits éléments de butée peuvent être constitués de panneaux coudés (9), d'évidements (27) ménagés dans des profilés en U (25), de gorges (36) ménagées dans la face supérieure de profilés plats (25), ou de rangées de trous ménagés dans ladite face supérieure des profilés plats (25). Dans tous ces cas, ces éléments de butée sont prévus à proximité de la façade (2).

IPC 1-7

G09F 13/04

IPC 8 full level

G09F 13/04 (2006.01); **G09F 15/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

G09F 13/04 (2013.01); **G09F 13/0454** (2021.05); **G09F 15/0025** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 9312514A1

Cited by

US8615912B2; US7191555B2; WO2012064260A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB IE IT LI NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

WO 9312514 A1 19930624; AT E144641 T1 19961115; AU 3097192 A 19930719; CA 2103547 A1 19930610; DE 69214798 D1 19961128; DE 69214798 T2 19970515; DE 69214798 T3 20041021; DK 0570562 T3 19970310; EP 0570562 A1 19931124; EP 0570562 B1 19961023; EP 0570562 B2 20040121; ES 2094939 T3 19970201; FI 933494 A0 19930806; FI 933494 A 19930806; JP H06505579 A 19940623; NO 175998 B 19941003; NO 175998 C 19950111; NO 923136 D0 19920811; NO 923136 L 19930610

DOCDB simple family (application)

NO 9200192 W 19921208; AT 92924935 T 19921208; AU 3097192 A 19921208; CA 2103547 A 19921208; DE 69214798 T 19921208; DK 92924935 T 19921208; EP 92924935 A 19921208; ES 92924935 T 19921208; FI 933494 A 19930806; JP 51080493 A 19921208; NO 923136 A 19920811